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Всеки ден с 
по-добрия 
вестник!

Отново ще се развива купеста и 
купесто-дъждовна облачност. Ще има 
краткотрайни, временно интензивни, 
валежи от дъжд и гръмотевици. Оста-
ват условията за градушки. Ще духа 
слаб до умерен вятър от север-севе-
роизток. Максималните температури 
ще са между 24 и 29. По Черномо-
рието облачността ще е значителна, 
предимно купеста и купесто-дъждов-
на. Ще има краткотрайни валежи от 
дъжд, придружени с гръмотевици. Ще 
духа до умерен вятър от север-северо-
изток. Максималните температури ще 
са 21-24. Температурата на морската 
вода е 19-20. 

Специализирани бои, епоксидни подове, боя против пожар, боя против шум, 
течна хидроизолация, огнезащитна боя, боя против радиация, термо боя 

Варна, ул. "Перла" 16, тел. 0884 77 80 54

ИСОНЕМ България
Боядисваме бъдещето

ОТПЕЧАТАЙ МЕЧТАТА СИ В
„НЮЗПРИНТ“ 

„НЮЗПРИНТ“ ЕООД - печат на 
вестници, списания, флаери, плакати, 

визитки, календари, книги, дипляни, 
тефтери, кочани, дигитален печат 

Бърза и експресна доставка с Еконт и 
Спиди 

имейл-newsprint@abv.bg 
тел 0893 662596 

ВРЕМЕТО

ПРОДАВАМ РЕСТОРАНТСКО 
ОБОРУДВАНЕ.

Тел.: 0888 635 368

ПРОТЕСТ И ОБЕЩАНИЕ

На стр. 2
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ЖИТЕЛИ НА КАРДАМ
ПРОТЕСТИРАХА
ЗАРАДИ РАЗБИТ ПЪТ

Вчера жителите на село Кардам затвориха за кратко
международния път, свързващ ГКПП Кардам с общинския
център Генерал Тошево и Българското Черноморие. Про-
тестът намери място в новините на  националната теле-
визия и радио. Протестиращите се оплакаха за пореден
път от изключително лошото състояние на пътя. Пред жур-
налисти те споделиха, че на хартия има сключен договор
с АПИ за ремонт на пътя, но от два месеца на практика
не се работи по платното, а само се режат клони от край-
пътнити дървета.

Жителите на Кардам в предаването "Преди всички"
заявиха, че  редовно си плащат данъците, купуват скъ-
по струващи винетки, а пътят-гробница постаянно е при-
чина за повреди по автомобилите им. Освен това пречи
и на пътникопотока на румънски туристи към българс-
ките курорти и ги принуждава да търсят обходни пъти-
ща. Освен това казаха и че са готови да подадат колек-
тивен съдебен иск, за да получат път, който да отгова-
ря по думите им, на всички данъци, такси и винетки,
които те са заплатили.

По БНР  кметът на селото Георги Събев заяво: "Пътят
не е ремонтиран от преди 20 години, правени са частични
ремонти и кърпежи. Състоянието на пътя е лошо, а ре-
монтът се отлага от няколко години. Сега с огорчение
разбираме, че от 12 км отсечка ще се ремонтира 7,7 км,
като тук не е включен участъкът през село Кардам, който
е също в много лошо състояние. Средно денонощно по
статистика на АПИ от тук минават 7500 превозни средств.
Това води до огромна амортизация на пътя"

На протеста беше заявено, че действията ще продъл-
жат до ремонтирането на участъка.

На 15 юни, около 04:45,
часа е получено съобще-
ние за самокатастрофирал
лек автомобил БМВ на те-
риторията на добричкото с.
Снягово. На място е уста-
новено, че водачът на МПС
губи контрол над автомо-
била и се удря в трафо-
пост. Вследствие на инци-

БМВ СЕ УДАРИ В ТРАФОПОСТ

На 14 юни, около 13:00 ча-
са, е получено съобщение за
извършена кражба от час-
тен имот на територията на
с. Росеново. Според думи-
те на ограбения собстве-
ник, крадецът е отмъкнал
велосипед, акордеон и лич-

РАЗКРИХА КРАДЕЦ НА
ВЕЛОСИПЕД И АКОРДЕОН

ДО КРАЯ НА СЕПТЕМВРИ
РЕХАБИЛИТИРАТ 8

КИЛОМЕТРА ОТ РАЗБИТИЯ
ПЪТ ДО КАРДАМ

На 15 юни областният управител Васил Карапанчев и
двамата заместник-областни управители - Галин Господи-
нов и Здравко Здравков, са провели работна среща с
директора на Областното пътно управление в Добрич Ге-
орги Стратиев. Тема на разговора си били текущи ремон-
ти на пътната инфраструктура в областта. В. Карапанчев
е поставил въпроса с тежкото състояние на част от второк-
ласния път II-29, водещ до ГКПП Кардам. Г. Стратиев е уве-
рил областния управител, че силно компрометираният учас-
тък с дължина 7,7 км ще бъде напълно рехабилитиран до
края на септември. "От днес ще се започне с фрезоване,
като е предвидено да се изградят нови пътни съоръжения в
участъка и да бъде извършено пълно преасфалтиране" - спо-
делил директорът на ОПУ Добрич. Стратиев казал още, че в
дейностите е предвидено също косене и окастряне на про-
расналата растителност, тъй като това е една от най-нато-
варените пътни отсечки в областта с преминаване средно
дневно на 7500 пътни превозни средства.

На въпроси от двамата заместник-областни управи-
тели за други пътни отсечки в областта, Г. Стратиев е
споделил, че доколкото е запознат, е предвиден пре-
вантивен ремонт на пътя за с. Житница и допълнил, че
ще представи на областния управител и екипа му под-
робна информация.

ПРОТЕСТ И ОБЕЩАНИЕ

На 15 юни, около 02:25 часа, в град Добрич е извър-
шена проверка на 22-годишен мъж. Установено е, че
мъжът притежава суха тревна маса с тегло 0,96 грама,
реагираща на канабис. Задържан е за срок от 24 часа.

На 14 юни, около 23:05 часа, в град Добрич е спрян
за проверка лек автомобил "Фолксваген", управляван
от 53-годишен мъж. При последвалата проверка за
употреба на алкохол с техническо средство, цифро-
вата индикация отчита наличието на 1,26 промила. За-
държан е за срок от 24 часа.

На 15 юни, около 00:10 часа, в района на с. Бълга-
рево е спрян за проверка лек автомобил "Хюндай",
управляван от 52-годишен мъж. При последвалата про-
верка за употреба на алкохол с техническо средство,
цифровата индикация отчита наличието на 1,26 про-
мила. Водачът е задържан за срок от 24 часа. НДТ

112 НОВИНИ

дента, шофьорът на БМВ,
мъж на 34 години, е с фракту-
ра на горен крайник. Постра-
дал е и возещият се на пред-
ната дясна седалка мъж на 28
години, който е със счупени
ребра. Настанен е в МБАЛ -
Добрич, без опасност за жи-
вота. По случая е образувано
досъдебно производство. НДТ

ни документи. От проведе-
ните незабавни ОИМ и
ПСД е установен извърши-
телят на деянието. С поли-
цейска мярка за срок от 24
часа е задържан 24-годи-
шен мъж. Работата по слу-
чая продължава.          НДТ

Областният управител Ва-
сил Карапанчев проведе ра-
ботна среща с изпълнител-
ния директор на "Водоснаб-
дяване и канализация Доб-
рич" АД Тодор Гикински. Те-
ма на разговора бяха проб-
леми с водоподаването в раз-
лични населени места в об-
ластта, осигуряване на нор-
мално водоподаване, както и
състоянието на мрежата и съ-
оръженията и възможности за
реновирането им.

Т. Гикински представи нак-
ратко актуалното състояние,
като заяви категорично, че
към настоящия момент няма
населени места, където да
има системно липса на во-
да. Изпълнителният директор
сподели, че при всеки сиг-
нал за авария се реагира и
се търсят решения, за да не
се допуска продължително
време липсата на вода за
населението. Обсъдена бе

ВАСИЛ КАРАПАНЧЕВ
ОБСЪДИ ПРОБЛЕМИ С
ВОДОСНАБДЯВАНЕТО
В РАБОТНА СРЕЩА С
ИЗПЪЛНИТЕЛНИЯ
ДИРЕКТОР НА "ВИК
ДОБРИЧ" АД

Състоянието на водопреносната мре-
жа и възможностите за нейното рено-
виране бяха коментирани в разговора

ситуацията с осигуряване
на вода в Стожер, където в
последния месец се създа-
де социално напрежение.
Гикински увери областния
управител и двамата замес-
тник областни управители,
участвали в срещата, че са
взети мерки, но трайното
решаване на проблема е
чрез инвестиция в изграж-
дане на 5,5 км нов водопро-
вод. "Провеждали сме раз-
говори с Община Добричка
и трябва да се намери въз-
можност за реализиране
проекта за този нов водоп-
ровод, което ще доведе до
трайно решение с водопо-
даването на Стожер" - зая-
ви Т. Гикински.

В. Карапанчев заяви, че
поема ангажимент и през
следващата седмица в об-
ща среща ще се обсъдят ва-
рианти, които да бъдат в ин-
терес на хората от Стожер.

С жители на село Житница се срещна кметът на Общи-
на Добричка Соня Георгиева. Срещата бе инициирана от
Соня Георгиева в отговор на сигнал за проблеми с водос-
набдяването, подаден от живеещи в добруджанското село.
Присъстващите се жалваха не само от нередовното водопо-
даване, но и от проблемите с елзахранването.

Инфраструктурата и сметосъбирането също бяха пос-
тавени на дневен ред. Обсъдена бе и ситуацията с детс-
ката градина в село Житница, както и рисковете, които
идват с обезлюдяването на селото.

Участници в срещата изразиха своята благодарност
за възможността и в село Житница да се реализира проек-
та за социални и лични асистенти.  Красимира НИКОЛОВА

КМЕТЪТ СОНЯ ГЕОРГИЕВА
СЕ СРЕЩНА С ЖИВЕЕЩИТЕ
В СЕЛО ЖИТНИЦА

Все още в област Добрич
броят на ваксинираните
лица е недостатъчен, за да
можем да разчитаме на ко-
лективен имунитет през
есенно-зимния сезон, зая-
вя директорът на Регионал-
на здравна инспекция Доб-
рич и секретар на Облас-
тен координационен щаб
към Областен съвет по зд-
равеопазване д-р Светла
Ангелова. Тя посочи, че в
края на април - 29.04.21 г.,
при 3110 лица ваксинаци-
онният процес е бил завър-
шен, а към 15.06.21 г. със
завършен имунизационен
цикъл са 13 507 лица. Раз-
ликата, грубо пресметнато
от 10 500 за месец и поло-
вина или средно дневно по
около 220 човека са завър-
швали своя ваксинационен
процес, казва д-р Ангело-
ва и допълва: "Ние, лека-
рите, правим всичко въз-
можно за да предотвратим
следващ пик на заболява-
нето. Притеснението ни е,
че с този темп на ваксини-
ране и при запазване на
сравнително спокойна епи-
демична обстановка, оста-
ващите летни месеци няма
да бъдат достатъчни, за да
изградим колективен иму-
нитет като общество. Ако
няма по-голяма активност
и желание от хората, през
есенно-зимния сезон отно-
во има риск да има висок
процент заболели от виру-
са. Считам, че област Доб-
рич разполага с по-голям
ресурс".

Данните на Националния
център по заразни и пара-
зитни болести, който изгот-
вя анализ за разпростра-
нението на заразяването с
коронавирус на 14-дневна
база показват, че област
Добрич все още продъл-
жава да е в "жълтата зо-
на". Към днешна дата -
16.06.21 г., са регистрира-
ни нови 8 положителни
случая. Към момента кри-
вата на заболяемостта се
задържа в диапазона око-
ло 27 на 100 хил. жители.
Своята втора доза от из-
браната ваксина предстои
да получат още 3 708 лица,
посочват от РЗИ.

Апел към жителите на
област Добрич да бъдат ак-
тивни и да се включат във
ваксинационния процес от-
правя и областният упра-
вител и председател на Об-
ластния координационен
щаб Васил Карапанчев.
"Пандемията от COVID-19
постави всеки един от нас
пред изпитание. В най-
трудните моменти успяхме
заедно да превъзмогнем
болестта. Нека сега бъдем
отговорни и да продължим
напред, като се доверим
на науката и създадем ко-
лективен имунитет чрез
ваксинационния процес.
Убеден съм, че никой не
иска животът му и този на

ВАКСИНИТЕ СРЕЩУ
COVID-19 МОГАТ ДА
СПАСЯТ ЖИВОТ

близките и приятелите ни да
е подчинен на разпростране-
нието на вируса. Пандемия-
та ни постави невидими гра-
ници и продължава да се
опитва да ни превърне в свои
затворници. Отне ни любими
хора, прегръдките с близки-
те и радостта от ежедневно-
то общуване. COVID-19 нане-
се загуба на бизнеса в реги-
она. От отговорността ни ка-
то общество зависи да задър-
жим разпространението и
направим Добруджа и крайб-
режието ни желано място за
почивка за наши и чужди ту-
ристи, затова трябва да има-
ме повече вяра и да се ваки-
синираме срещу заболяване-
то" - казва В. Карапанчев.

Д-р Св. Ангелова допълва,
че за разлика от началото на
имунизационната кампания,
сега вече ваксините са дос-
тъпни. "Разкрили сме 12 иму-
низационни кабинета в цяла-
та област. Регулярно се пре-
доставят ваксини и на лични-
те лекари. Имаме достатъч-
но налични количества от че-
тирите вида ваксини, които
се внасят в страната. Освен
при личния лекар, всеки мо-
же да се запише за ваксини-
ране с желана от него вакси-
на и чрез единния електро-
нен портал. Периодично от-
варяме "зелени коридори" и
временни ваксинационни
пунктове, които своевремен-
но се обявяват чрез медии-
те, за които не е нужно
предварително да се запис-
ват желаещите за имуниза-
ция. Всеки понеделник в
МБАЛ-Добрич в извънработ-
но време (от 18,00 ч. до 23,00
ч.) работи ваксинационен
кабинет. Създали сме орга-
низация съвместно с общи-
ните и мобилни екипи вече
извършват ваксиниране у
дома на трудноподвижни хо-
ра, в организирани колекти-
ви и на жители на малките
населени места, които пора-
ди някаква причина не мо-
гат да посетят областните
или общинските ваксинаци-
онни кабинети. Желаещите
жители от селата могат да
се обърнат към съответното
кметство/община, които ще
предадат на РЗИ - Добрич
или на съответния общинс-
ки кабинет за ваксинация
тяхната заявка за имунизи-
ране. Здравните медиатори
по общини преминаха спе-
циално обучение в РЗИ -
Добрич и също могат и при-
емат заявките на общности-
те, с които работят и ни ги
предават за организация. В
РЗИ - Добрич също приема-
ме записвания на желаещи
за имунизация. От сърце
благодаря на всички за съ-
действието, за това, че по-
лагат усилия да достигне
ваксинацията до възможно
повече хора и така да пре-
дотвратим разпространени-
ето на Ковид-19" - заявява
директорът на РЗИ и секре-
тар на ОКЩ д-р Ангелова.

Областният координационен щаб
апелира за разумно и отговорно
отношение, за да си върнем всички
заедно нормалния живот
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ДЕНИЦА САЧЕВА: АМБИЦИЯТА НИ
Е БЪЛГАРИЯ ДА БЪДЕ ЕДНО ПО-
ДОБРО МЯСТО ЗА ОБРАЗОВАНИЕ
И БИЗНЕС
"Амбицията ни е България

да стане още по-добро мяс-
то за образование и бизнес.
За разлика от нашите опо-
ненти имаме много добри
идеи как да създадем пове-
че възможности за младите
и за предприемачите". Това
каза водачът на листата на
ГЕРБ-СДС и областен коор-
динатор за Добрич Деница
Сачева на среща с члено-
вете и симпатизантите на
коалицията в понеделник ве-
черта. Пред над 100 души в
Художествената галерия тя
представи кандидатите за
народни представители.
Сред тях са двама младежи
от структурите в Каварна и
Балчик - 27-годишният Рос-
тислав Милков и 31-годиш-
ният Стефан Стефанов. Дру-
гите две нови имена са на
началния учител от Добрич
Дочка Димитрова ( от кво-
тата на СДС) и каварненс-
кият адвокат Стоян Калев.

"Влизаме в кампанията

само с позитивни послания.
Многократно се опитвахме
да върнем диалога в полето
на идеите, но все още пуб-
личното пространство е на-
ситено с омраза и компро-
мати", посочи Сачева и уве-
ри симпатизантите, че на
всяко бомбастично обвине-
ние ГЕРБ ще отговаря с точ-
ни факти и данни. "Ние сме
партията, която инвестира

БОДИГАРДЪТ НА ПУТИН РАЗБИ
БОЙС БАНДАТА МАКСИМУС
НЕЛИНА ПОЗНА ВСИЧКИ ВКУСОВЕ
СЛАДОЛЕД

Още първия ден на фес-
тивала Модна фиеста Албе-
на, където присъстваха мно-
го дизайнери, гости, творци
и журналисти, Светлин Ми-
хайлов, който е бил боди-
гард на Путин и Клинтън,
при посещението им в Бъл-
гария, направи демонстра-
ция от айкидото, пред един
от най-красивите хотели на
Албена, хотел Каликра Бийч,
където като негови спаринг
партньори се изявиха мом-
четата от бойс бандата Мак-
симус. Те са  кастадьори,
които са участвали в много
професионални постановки,
затова стоически издържа-
ха на Светлин, който ги раз-
хвърля бързо на тревата.
Тарзан, солистът на Макси-
мус, който е и професиона-
лен фитнес инструктор, отс-
кочи на няколко метра, но

"ДОБРУДЖА И МОРЕТО" - ЗА 19-И ПЪТ
Туристическата проява

"Добруджа и морето" се про-
веде за 19-и пореден път, в
рамките на два дни - 5-
6.06.2021 г., с домакин турис-
тическо дружество "Добро-
тица". В нея взеха участие
233-ма  туристи от  17 турис-
тически дружества, като за
пореден път най-малките
участници бяха Мира и Ни-
ки - на 4 г., от ТД  "Доброти-
ца",  а най възрастните -
Григор и Марин, на 82 г., съ-
ответно от ТГ "Курото" и ТД
"Буйна кръв".

Посрещането на  гостите
бе в  центъра  на  село Тю-
леново и  - след  като  пред-
седателят  на  ТД  "Добро-
тица" разказа накратко ис-
торията на селото, даде на-
чало на похода, който за та-
зи година  бе определен  да
бъде по  скалистия  бряг от
с. Тюленово до с. Камен
бряг.  Минавайки покрай па-
метника,  където на
31.05.1951 г. е открито пър-
вото нефтено находище в

България, почти всички ту-
ристи се спряха да се сни-
мат. Следващата спирка бе
на скалистия бряг, пред ем-
блемата на самото село,  а
именно  "Арката",  която
към  днешна дата е  единс-
твена по  рода  си в  Евро-
па.  От тук -   вървейки по
скалистия бряг, всички се
любувахме на  причудливи-
те  форми на  скалите,  из-

ваяни от  морските  вълни
и вятъра.  Крайната точка
бе т.н."Вечно огънче" до с.
Камен бряг, което достиг-
нахме за около 2,30 ч. Тук
направихме по-дълга по-
чивка и се отправихме към
к-с "Виктория" до Балчик.

Настаняване, почивка и в
19,30 ч. председателят на ТД
"Добротица"  даде началото
на купона. Последва изпъл-
нение на две талантливи де-
ца от гр. Добрич и връчване
на  благодарствени грамоти
на ръководителите  на групи-
те и купонът закипя с пълна
сила до късно през нощта.

Неделният ден ни посрещ-
на  слънчев и топъл и след
сутрешното кафе,  повечето
от гостите  пожелаха да оти-
дат на  плаж или на  раз-
ходка край морето, така
разделейки се, си пожелах-
ме лек път и до нови срещи.

    Мирослав КЕСКИНОВ
председател на ТД

"Добротица"

2,5 млрд. лв. в образование
и увеличи двойно учителски-
те заплати. Върнахме в клас
50 000 деца. Помогнахме на
над 30 000 фирми да запа-
зят 300 000 работни места в
пандемията. Вдигнахме с
40% минималната работна
заплата, увеличихме доходи-
те на хората и брутния вът-
решен продукт", припомни
водачът на листата в Доб-
рич.

Деница Сачева и остана-
лите кандидати подчертаха,
че ще работят областта да
стане по-приятно място за
живеене, с повече възмож-
ности за семействата, доб-
ро професионално образо-
вание със STEM кабинети и
иновативни практики, както
и с възможности за старти-
ране на бизнес. Областният
координатор добави, че ще
продължи усилията си за
развитие на социалните ус-
луги както в региона, така и
на национално ниво.

ГЕРБ - ДОБРИЧ
Купуването и продава-

нето на гласове е прес-
тъпление

това не му попречи да за-
върши двубоя до края. Дру-
гият участник, Явор от Мак-
симус, професионален бале-
тист, но и каскадьор, също
не се даде. В края на имп-
ровизираната битка, естес-
твено Светлин излезе побе-

дител, под силните възгла-
си на публиката. Шоуто се
пренесе на басейна, където
предстоеше състезанието
със сладоледите на Нестле,
познай вкуса на сладоледа.
За изненада на всички, пе-
вицата Нелина, за която
всички мислеха, че поддър-
жа перфектна фигура без
да яде сладко, позна всич-
ки вкусове. Искрен Пецов
също се въодушеви от нея
и без притеснение за фигу-
рата си, изяде сладоледи-
те. След това дори дефили-
ра с най-новите модели
бански облекла, заедно с
перфектните модели на
"Ивет фешън". Продуцент-
ката на фиестата Мариана
Аршева, закри първата ве-
чер, като пя заедно с Кра-
си на сцената, един от пос-
ледните му хитове.

НАЙ-КРАСИВИЯТ МЪЖ НА
БЪЛГАРИЯ, ДИАН ХРИСТОВ - С
ИЗЯВИ КАТО МОДЕЛ, ТАНЦЬОР И
ПЕВЕЦ НА МОДНА ФИЕСТА АЛБЕНА

Вторият ден на най-голя-
мото лайф стайл събитие на
България, Модна фиеста Ал-
бена, започна на сцена "Те-
атъра", на брега на морето,
на хотел "Калиакра Бийч".
Началото беше поставено от
гладиаторите на бойс банда-
та "Максимус", които стигна-
ха до призовите места на
приключилото шоу по БТВ,
"България търси талант". Ди-
ан и момчетата, дефилира-
ха с облеклата на дизайнер-
ката Ангелина Данова, за
"Анджи фешън", където, ос-
вен така актуалните цвето-
ве вратовръзки, те показа-
ха и модерните фишута,
шалчета и папионки за мъ-
же. Първо, момчетата изля-
зоха като гладиатори, а вто-
рия път като пирати. Солис-
тът на бандата, Тарзан, или
още Мистър София, така го
знаят в лайф стайл средите,
преди началото на шоуто,
трогна всички с една своя
постъпка. Георгиос Сърби-
нов, намира портфейл пари,
с доста голяма сума, която
предава на рецепцията на
близкия хотел. Оказва се, че
е на известна художничка,
която е гост в Албена. Всич-
ки са възхитени от постъп-
ката на Георги, а той ведна-
га след шоуто продължава
към София, където като
лайф стайл треньор, на
следващия ден има ангажи-
мент да качи 200 човека
спортисти на Витоша. Само-
то шоу завърши с изнасяне-
то на ръце на дизайнерката

На 19 май се навършват
2 години
 от смъртта
на нашия обичан
съпруг, баща и дядо

ГЕНЧО
ЗЛАТЕВ

Ще те помним винаги с добро!

ВЪЗПОМИНАНИЕ
Ангелина Данова, която ка-
то типичен представител на

зодия "лъв", веднага се
включи в демонстрацията.



ПЪРВИ ЧАСТЕН ОБЛАСТЕН ВСЕКИДНЕВНИК
ndt@dobrich.net

Брой 46 (6480) http://www.ndt1.com/

17 юни 2021 г. 4
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Стратегията за водено от общностите местно развитие (ВОМР) на  Сдружение МИГ Тервел-Крушари се изпълнява по 
Споразумение № РД50-153 от 21.10.2016г., финансирано по ПРСР  2014-2020 с финансовата подкрепа на Европейския съюз, чрез 

Европейският земеделски фонд за развитие на селските райони. 
 

 

 
 
 
 

Уважаеми жители и гости на общините  Тервел и Крушари, 
Уважаеми земеделски производители и представители на бизнеса, 

Уважаеми партньори от местната власт, образованието, 
културата и нестопанския сектор  

от територията на МИГ Тервел – Крушари, 
 

Сдружение „Местна инициативна група Тервел – Крушари“ – Ви кани на 
първия си празник "Палитра от традиции и европейско бъдеще"  - 

Фестивал на жътвата – община Тервел 
Дата на провеждане: 27.06.2021 (неделя)  от 15:00 часа 

Място на провеждане: тренировъчен стадион в гр. Тервел 
 
СНЦ „МИГ – Тервел - Крушари” организира първия  си празник за популяризиране 

на Стратегията за ВОМР и Местната инициативна група. Стратегията за Водено от 
общностите местно развитие на МИГ Тервел - Крушари се реализира с подкрепата на 
Европейски земеделски фонд за развитие на селските райони (ЕЗФРСР), чрез Програма за 
развитие на селските райони 2014-2020 г. (ПРСР);  

Целта на публичното събитие е да се популяризира дейността на МИГ, местното 
културно наследство и традиции на територията, чрез провеждане на фестивал на 
жътвата.   

Празникът включва различни събития на открито.   
В организирания  „Отворен офис на открито“ ще се предоставят информационни 

материали и информация за дейността на МИГ Тервел – Крушари.  
Ще има забавни игри и веселие, много песни и танци, изложение на местни 

продукти „Произведено в Тервел“, кулинарни конкурси, изненади и специални ефекти.  
Всички участници ще получат награди от рекламни материали на МИГ Тервел - 

Крушари. 
Във фестивала ще вземат участие местни и гостуващи изпълнители и 

художествени състави.  
 

 

От ръководството на МИГ „Тервел – Крушари“  

 

 

                    
Програма за развитие на селските райони 2014-2020. Европейският земеделски фонд за развитие на селските райони 

„Европа инвестира в селските райони” 
СДРУЖЕНИЕ “МИГ ТЕРВЕЛ-КРУШАРИ” 

Тервел – 9450, ул.” Цар Калоян” № 11,   e-mail: migtk@abv.bg : https://www.mig-tk.org 
 

П о к а н а
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Празник  на МИГ Тервел – Крушари  

"Палитра от традиции и европейско бъдеще"  - Фестивал на жътвата – 
община Тервел 

 
Дата на провеждане: 27.06.2021 (неделя)  от 15:00 часа 

Място на провеждане: тренировъчен стадион в гр. Тервел 

Програма: 
27.06.2021 г. 

15:00 часа Приветствие от ръководството  на МИГ Тервел – Крушари. 
15:00 часа  „Отворен офис на открито“ за представяне дейността на МИГ. 
15:05 часа Кулинарен конкурс – Житената питка и Кулинарен Базар „Произведено в 

Тервел“ 
16:30 часа Представяне, оценка и награждаване  на участниците. 
17:00 часа Представяне и участие на Състави изучаващи български народни хора 
19:00 часа Урок по танци-Заучаване на хорото „Опас“-  за всички състави ,  

преподавател Нели Денева 
20:00 часа Официално откриване на „Вечер на земеделеца“ от кмета на община Тервел. 
20:05 часа Песни и танци на самодейните състави от територията на община Тервел 
20:30 часа Пресъздаване на обичая „Жътва“ 
20:45 часа Водосвет 
21:00 часа Внасяне чевермета 

19:00-2:00часа Музикална програма с участието на Оркестър „Добруджанци“гр. Тервел  и 
Оркестър „Истър“ гр. Силистра 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

За традицията в нашия край, извадете националните български носии от 
раклите на вашите баби и дядовци и заповядайте на празника. 

В събота преди Петдесетни-
ца църквата извършва заупо-
койна панихида за душите на 
умрелите.

Този ден народът нари-
ча Черешова задушница, но 
също така Спасовска задуш-
ница, Русалско или Спасовско 
одуше. В църквата християни-
те измолват прошка за душите 

на техните починали близки.
Характерно и различно от 

другите задушници е, че на 
тази жените подобно на Ве-
ликден отново боядисват чер-
вени яйца. (На места това се 
случва още на Спасовден) и в 
подавката има череши, освен 
характерното варено жито и 
хляб - украсен с кръст или 
начертан с нещо остро.

Рано сутрин след изгрев 
слънце или следобед преди 
залез, носят раздавката на 
гробищата. Преди да тръгнат, 
хората оставят прозорците от-
ворени, че да не остане някоя 
душа в къщата. През целия 
път до гробищата мълчат, за 

да не я смутят.
Гробовете се почистват, 

прикадяват се с тамян, за 
да избяга дяволът, прелива 
се с вино или вода, пали се 
свещичка.

Нашите предци нарекли 
тази задушница Черешова, 
защото първото опитване 
на черешите става след като 
първи «опитат» от черешите 
покойниците.

На следващия ден е Пет-
десетница - петдесети ден от 
Великден и църквата чества 
слизането на Светия Дух над 
Апостолите и Дева Мария. 
Смята се за деня, в който е 
създадена Христовата църква.

ПРАВОСЛАВЕН КАЛЕНДАР: 19 
ЮНИ -ЧЕРЕШОВА ЗАДУШНИЦА

Православната църква отбе-
лязва Петдесетница като един 

от най-големите празници в 
календара си. Той се почита 
на 50-тия ден след Великден 
- винаги в неделя. Денят Пет-
десетница се смята за рожден 
ден на Христовата църква.

Празникът се нарича така, 
защото това събитие е ста-

нало в деня на старозаветния 
празник Петдесетница. Праз-

никът бил тържествен 
и радостен, в Иеруса-
лим се стичало голямо 
множество народ, за 
да принесат с благо-
дарност към Бога ус-
тановената от закона 
жертва.

Апостолите заедно 
със Света Богородица 
били събрани в Сион-
ската горница, където 
пребивавали в посто-
янна молитва след Въз-
несението на Иисус 

Христос. Около третия час 
по еврейско време настанал 
голям чул шум от небето и 
над тях слязъл Светият Дух 
във формата на огнени езици. 
Веднага божественият огън 
пламнал в душите на апосто-
лите и изпълнени с благодат, 

те започнали да прославят 
величието на Бога, като за-
говорили на различни, непо-
знати за тях дотогава чужди 
езици. Това им дало бодрост, 
сила и мъжество да отидат по 
всички краища на света да 
проповядват Евангелието и с 
готовност да отдадат и живота 
си за Христовата вяра.

Тогава свети апостол Пе-
тър произнесъл първата си 
пламенна проповед. Словата 
му проникнали дълбоко в 
сърцата на слушащите го 
и в този ден приели вярата 
в Христа мнозина, които 
се кръстили и се присъеди-
нили към първата христи-
янска общност. След този 
ден апостолите постановили 
християните да възпоменават 
това велико събитие, слиза-
нето на Светия Дух, всяка 
година на този ден.

ПРАВОСЛАВЕН КАЛЕНДАР: 20 ЮНИ - ПЕТДЕСЕТНИЦА 
/РАЖДАНЕТО НА ХРИСТОВАТА ЦЪРКВА/



5ndt@dobrich.net
Брой 46 (6480)ПЪРВИ ЧАСТЕН ОБЛАСТЕН ВСЕКИДНЕВНИК��� www.ndt1.com

17 юни 2021 г.

Нов допинг скандал се
заформя с български щан-
гист. Националът ни в ка-
тегория до 81 кг Юндер
Бейтула  - най-добрият
спортист на Добрич за
2020 година, е с временно
спрени състезателни пра-
ва, а страната е заплаше-
на да изгуби една от кво-
тите си за Олимпийските
игри в Токио през лятото.

От Международната фе-
дерация по вдигане на те-
жести са докладвали за на-
рушения от страна на Юн-
дер Бейтула при опит да му
бъде взета допинг проба.
Става въпрос за инцидент
от 29 декември миналата
година, когато при извън-
състезателен допинг конт-
рол Бейтула първо посочил
грешно местонахождение,
а после, когато бил наме-
рен, отказал да даде про-
ба. Спортистът е информи-
ран за случая и временно
е със спрени права до раз-
решаване на въпроса.

Според националния
треньор Иван Иванов има
административно размина-
ване. "Получихме писмото

СПРЯХА ПРАВАТА НА НАЙ-
ДОБРИЯ СПОРТИСТ НА
ДОБРИЧ ЗА 2020 ГОДИНА

Отборът на Добруджа
започна предсезонната
си подготовка. Новият
старши треньор Радос-
лав Боянов изведе 18
футболисти за първата
тренировка на стадион
"Дружба". Сред тях бя-
ха четиримата нови в
състава - вратарите
Слави Петров и Христо
Ковачев, които за пос-
ледно са носили екипи-
те съответно в Рилски
спортист и Ямбол, и за-

ФУТБОЛИСТИТЕ НА ДОБРУДЖА
ЗАПОЧНАХА ПРЕДСЕЗОННАТА
СИ ПОДГОТОВКА

от IWF. Много неприятна
новина. Имало е някакво
разминаване между Бей-
тула и дошлите служители
на ITA. Ще се опитаме да
изясним всичко и да за-
щитим нашия щангист.
Трябва да предоставим
становище до 30 юни, след
което евентуално случаят
ще се решава. Надяваме
се на положителна разв-
ръзка", коментира Иван
Иванов.

Ако Бейтула бъде санк-
циониран, то това ще бъ-

щитниците Петко Цанков
и Иван Пенев, идващи от
Локомотив (Горна Оряхо-
вица). С първия тим ще
тренират и четирима
юноши на клуба - Нико-
лай Андреев, Цветан
Цветанов, Георги Минчев
и Симеон Енев.

От щаба на "жълто-зеле-
ните" потвърдиха, че по
време на лятната си под-
готовка отборът ще изиг-
рае пет контроли. Първа-
та ще е на 26 юни със Со-

БЕЙЗБОЛЪТ С ДЕБЮТ НА
ОЛИМПИЙСКИЯ ФЕСТИВАЛ В
АЛБЕНА

Бъдещите спортни звез-
ди на България се събраха
на Олимпийския фестивал
на БОК в Албена. Над 480
са участниците в 14-ото из-
дание, те се състезават в
8 спорта плюс един демон-
стративен. Надпреварите
са на отлично подготвени-
те спортни терени и игри-
ща в курорта, който преди
две години стана първият
в историята, удостоен от
Асоциацията на европейс-
ките градове и столици на
спорта (ACES Europa) с
титлата "Европейски ку-
рорт на спорта".

На тържественото откри-
ване генералният секретар
на БОК Белчо Горанов поз-
драви участниците и им по-
жела успех. "Радостно е да
виждаме толкова участни-
ци в 14-ото издание на фес-
тивала. Сред вас със си-
гурност има бъдещи олим-
пийски медалисти на Бъл-
гария, но през тези дни
най-важното е да се нас-
ладите на срещите със сво-
ите връстници и да побе-
дите самите себе си", каза
Горанов.

На церемонията присъс-
тваха още Христо Пенев -
директор "Екплоатация" на
Албена АД, Стефан Китов
- президент на Българска-
та федерция по тенис на ма-
са, Росен Добрев - прези-
дент на Българската феде-
рация по хандбал и др.
Всички те поздравиха учас-
тниците и им пожелаха ус-
пех. Белчо Горанов връчи
специални плакети на Де-
нис Тахиров и Десислава
Календжиева за заслуги в
организирането на олим-
пийския фестивал в Албена
през годините. Церемония-
та завърши с атрактивните
изпълнения на фолклорен
ансамбъл "Добруджа".

Веднага след това се
състояха демонстрациите
на бейзбола, който прави
своя дебют на олимпийс-
кия фестивал. Представена
бе уличната версия "Бейз-
бол 5". Под вещите настав-
ления лично на президен-
та на Българската федера-

ция Юри Алкалай участни-
ците във фестивала получи-
ха първи уроци и направи-
ха начални стъпки в така
популярния по цялата пла-
нета спорт, който идния ме-
сец в Токио се завръща в
олимпийската програма.
Десет национални състеза-
тели от София и Дупница
направиха показно, пос-
рещнато с огромен интерес.

Наред с това състезания
се организират в спортове-
те бадминтон, баскетбол
3х3, лека атлетика, плажен
волейбол, плажна борба,
плуване, футбол и тенис на
маса. Много силно старти-
раха турнирите по плажна
борба и плажен волейбол.
Във волейбола отново с ин-
терес се очакват изявите на
асовете от прочутата вар-
ненска школа, както и
включването на изключи-
телно активните през  пос-
ледните години представи-
тели на ПГ "Ген. Владимир
Заимов" в Сопот. Със сигур-
ност отново футболът ще
предизвика силни емоции и
ще бъде сред най-атрактив-
ните надпревари. В атлети-
ческия крос стартират бе-
гачи от София, Шумен, Вар-
на, Русе, Добрич и др. При
баскетболистите са записа-

де второ наказание за не-
го. Веднъж вече той бе със
спрени права за период от
две години заради наличие
на забранени анаболни
стероиди в пробата му. Си-
туацията с щангиста поста-
вя под риск броя на квоти-
те на България за Олим-
пийските игри в Токио.
България има право да из-
прати двама щангисти на
Игрите, като федерацията
избра това да бъдат Божи-
дар Андреев и Христо
Христов.

ни тимове от столицата,
Генерал Тошево, Каварна,
Русе, Добрич, Варна и др.
Класен се очертава и тур-
нирът по тенис на маса,
който ще бъде квалифика-
ционен за следващите по-
важни изпитания в кален-
дара на федерацията,
сред които са предстоя-
щите само седмица по-
късно също в Албена Бал-
кански игри за младежи и
девойки.

По традиция фестивалът
на БОК е под мотото "Да
открием олимпийските на-
дежди на България". От ос-
новаването си досега те-
зи състезания са били
първо сериозно изпитание
за много български спор-
тни надежди, по-късно ут-
върдили се в национални-
те отбори, участвали в
младежки олимпийски иг-
ри, а част от тях вече и на
олимпийски игри. Целта
на фестивала е да допри-
нася за популяризирането
на основните идеали,
принципи и ценности на
олимпизма и разпростра-
няването им сред младо-
то поколение, както и да
даде възможност за изя-
ва на младите спортни та-
ланти. sportal.bg

зопол, а втората - на 3
юли с новака в Първа
лига Пирин (Благоевг-
рад). На 10 юли мом-
четата на Радослав Бо-
янов ще играят с юно-
шеския състав на Чер-
но море до 19 години,
а на 14 юли - с първия
тим на "моряците". В
петата си проверка - на
17 юли, добруджанци
ще срещнат дублира-
щия тим на шампиона
Лудогорец.

Волейболистите от наци-
оналния отбор на България
допуснаха 8-а загуба в тур-
нира на Лигата на нации-
те. Възпитаниците на Сил-
вано Пранди изиграха са-
мо един силен гейм и ло-
гично загубиха от Арженти-
на с 1:3 (20:25, 25:16, 18:25,
18:25) в мач от 10-ия кръг в
Римини (Италия).

Волейболистите на Ар-
жентина поведоха с 8:7 при
първото техническо прекъс-
ване. " Гаучосите" поведоха
с 4 точки при 13:9. Мартин
Атанасов се появи в игра
след дълго отсъствие. Той
би сервис в аут и Арженти-
на поведе с 16:12 при вто-
рото техническо прекъсва-
не. Единичен блок на Сте-
фан Чавдаров и 15:18. Сил-
вано Пранди взе прекъсва-
не за България при 17:22.
Аржентинците спечелиха
първата част с 25:20.

Ас на Мартин Атанасов
изведе България напред с
4:1 в началото на втората
част. Двоен български

БЪЛГАРИЯ С ОСМА ЗАГУБА В ЛИГАТА НА НАЦИИТЕ
блок и 5:1 за родните на-
ционали. Светослав Ива-
нов игра с блокадата за
7:3. Георги Сеганов атаку-
ва втората топка и Бълга-
рия поведе с 8:4 при пър-
вото техническо прекъсва-
не. Блокаут на Мартин
Атанасов и 10:7 за Бълга-
рия. Мощна атака на Мар-
тин Атанасов по диагона-
ла от зона 4 и 14:8. Конт-
ра атака на Стефан Чав-
даров даде аванс на Бъл-
гария от 7 точки при вто-
рото техническо прекъсва-
не - 16:9. Николай Колев
атакува успешно в центъ-
ра за 22:13. Стефан Чав-
даров също атакува през
центъра за 23:13. Радос-
лав Парапунов атакува
мощно и България спече-
ли втората част с 25:16.

Българските волейбо-
листи поведоха с 3 точки
при първото техническо
прекъсване - 8:5. Факундо
Конте и компания съумя-
ха да изравнят при 8:8
след ас на Есикиел Пала-

сиос. Силвано Пранди взе
прекъсване за България.
Националите поведоха от-
ново при 11:10. "Гаучосите"
изравниха при 13:13, след
това успяха да дръпнат с 4
точки при 19:15. В крайна
сметка Лучано Де Чеко и
компания спечелиха трета-
та част с 25:18.

Бруно Лима даде предни-
на на Аржентина с 6:4 в на-
чалото на четвъртата част.
Възпитаниците на Марсело
Мендес дръпнаха с 11:6.
Второто техническо прекъс-

ване дойде при 16:13 за ар-
жентинците. Южноамери-
канците увеличиха предни-
ната си при 21:17 и приклю-
чиха двубоя при 25:18 след
по-силна игра в нападение.

Най-резултатен за Бъл-
гария беше Мартин Атана-
сов с 14 точки, а Радос-
лав Парапунов се отличи
с 13 точки.

България остава с две
победи и 8 поражения до
момента. Днес "трикольо-
рите" ще играят със съста-
ва на Сърбия.

Кристиано Роналдо е по-
лучил предложение от бив-
шия си клуб Манчестър
Юнайтед. Офертата е за 17
милиона паунда годишно,
като при сделка с Ювентус
Пол Погба може да поеме
в обратната посока срещу
съответното доплащане.
Според "Гадзета дело
Спорт" първото желание на
португалеца обаче е да пре-
мине в Пари Сен Жермен.
Френският клуб все още не
е отправил конкретно пред-
ложение към нападателя на
"бинаконерите", защото из-
чаква да види какво ще се
случи с Килиан Мбапе. Ако
французинът премине в Ре-
ал (Мадрид) след края на
Евро 2020, то веднага пари-

КРИСТИАНО ВЕЧЕ ИМАЛ
ОФЕРТА ОТ ЮНАЙТЕД

жани ще привлекат Ронал-
до на негово място.

В момента петкратният
носител на "Златна топка"
получава по около 27 ми-
лиона паунда. Той вярва, че
в ПСЖ би прибирал възнаг-
раждение, което е близко
до тази сума. В противен
случай може да приеме
офертата на Юнайтед, но
ще трябва да намали зна-
чително заплатата си.

Новият треньор на
Ювентус Мак Алегри е по-
склонен да се раздели с
Роналдо, като желанието
му е да привлече напада-
теля на Манчестър Сити
Габриел Жезус и да про-
дължи процеса по обновя-
ване на състава.
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ЧЕТИРИ НАГРАДИ ЗА ПЕВЦИТЕ НА СТУДИО 
"САРАНДЕВ" ОТ МЕЖДУНАРОДНИЯ 
ФЕСТИВАЛ "BRAVISSIMOFEST" - УКРАЙНА

17 юни, 16.00 ч. – 18.00 ч., 
Художествена галерия – До-
брич. Фотоизложба на Стефан 
Стефанов. Организатор: Худо-
жествена галерия – Добрич.

17 юни, 19.00 ч., Младежки 
център – Добрич, Концертна 
зала. Танцов спектакъл „Бъл-
гария в танцова вселена“ на 
Балет ARNA Dance Team. Ор-
ганизатор: ДЗЗД „Бате и кака“.

18 юни, 19.00 ч., Драмати-
чен театър „Йордан Йовков“, 
Камерна зала. Спектакъл „За 
снахите и свекървите“ на Дра-
матичен театър „Йордан Йов-
ков“. Драматизация Красимир 
Демиров. Режисьор Красимир 
Демиров. Сценография Дими-
тър Митев. Участват: Любов 
Николова, Татяна Христова, 
Филип Янев, Стефан Сър-

Четирима изпълнители от 
Студио за поп-рок певци „Са-
рандев“ при Младежки цен-
тър – Добрич се представиха 
отлично в онлайн издание на 
Международния фестивал на 
изкуствата “Bravissimofest” – 
Украйна като грабнаха след-
ните отличия: първо място за 
Димитрина Германова, първо 
място за Мартин Стоянов, 
второ място за Денислава 
Димитрова и трето място за 
Симона Тодорова. Те се кон-
курираха с талантливи млади 
поп изпълнители от държави 
като: Украйна, Молдова, Ис-
пания, Румъния, България, 
Полша, Гърция, Армения и др.

Димитрина, Мартин, Де-
нислава и Симона са сред 
изпълнителите, чийто снимки 
са публикувани в юбилейната 
книга на фестивала „Браво, 
фестивални звезди!“.

На Студио „Сарандев“ бе 
присъдена грамота за висок 
професионализъм в работата 
с младите дарования.

През учебната 2020/2021 
година, по препоръка на учи-
телите и заявено желание 
от страна на родителите, са 
обследвани 16 деца от ДГ 3 
„Първи юни“ гр. Тервел. 1 дете 
от 4-та група и 1 дете от 3-та  
група са обследвани и насо-
чени от РЦПППО гр. Добрич. 
Общо в групата за логопетич-
на терапия в образователната 
институция през тази учебна 
година са 18 деца. Те се делят 
на няколко групи:

Шест деца с логопедична 
диагноза - Полиморфна дисла-
лия; Две деца – Дислалия – 
Ротацизъм;

Три деца – Дислалия – 
Сигматизъм;

Седем деца – общи наруше-
ния на речта;

С всички се работи по ут-
върден от директора график, 
според индивидуалните по-
требности на детето. Основна 
цел на логопедичната реха-
билитация са подобряване 
на комуникативните умения 
и стимулиране развитието и 
подобряване качеството на 
експресивната и инпресивната 
реч чрез увеличаване на обе-
ма на речниковия запас.

Методите на въздействие 
в процеса на работа са: на-
гледен картинен материал, 
дидактически материали от 

дървени и картонени пъзели, 
образователни игри. 

Възпитателните задачи са 
изпълнени в самото начало на 
процеса на работа. Изградени 
са умения и навици за работа 
по време на логопедичните 

занятия и последователност 
на извършене на действия.

Корекционните задачи са 
развити и се усъвършенстват 
с фонемен гнозис, слуховото 
внимание и възприятие. Усъ-
вършенства се артикулацион-
ния праксис чрез артикула-
ционна гимнастика; развитие 
и/или усъвършенстване на 
фина моторика и конструк-

тивен праксис и гнозис. При 
повечето деца е преминат 
етапът на постановка на звук 
и тече етапът на автоматиза-
ция и диференциация. Усилено 
се работи върху изграждане 
на граматически правилна 

устна изява. Подобряват се 
комуникативните умения при 
всички деца с повишаване 
качеството на експресивната 
и импресивна реч.

През летните месеци пред-
стои обследване на всички 
деца в 3-та  и 2-ра   група във 
всички детски градини в град 
Тервел.
Галина ВЕЛИКОВА - логопед

Абитуриентът Александър Петров - 
поет, певец и дългогодишен възпитаник 
на Студио за поп-рок певци „Сарандев“ 
при Младежки център – Добрич, ви кани 
на концерт-спектакъл, който ще съчетава 
музика, слово и танц. От сцената на кон-
цертната зала на Младежки център ще 
прозвучат български и чужди поп песни из 
репертоара на Лили Иванова, ФСБ, Миро, 
Графа, Дамян Попов, Били Айлиш, Майкъл 
Бубле, Ищар, Стинг и много други. Участие 
ще вземат още Детски музикален театър 
«Дея“ с ръководител Лана Анцаридзе, как-
то и изпълнителите Димитрина Германова, 
Мартин Стоянов и Росен Петров от Студио 
„Сарандев” с вокален педагог Елена Кара-
бельова.

Концертът ще се състои на 22 юни от 19 
часа. Входът е 1 лв.

Предварителна продажба на билети - на 
касата на Младежки център - Добрич. 

Очакваме Ви!

На 15 юни в библиотека 
„Дора Габе“ бе открит Летен 
детски клуб „Играй и учи” за 
децата от Добрич и гости на 
града, на възраст от 6 до 14 
г., който ще продължи до 19 
август 2021 г. Разнообразни 
дейности, в дните вторник, 
сряда и четвъртък, от 10.00 до 
12.00 ч. имат за цел да осмис-
лят свободното им време през 
лятото, включващи съвре-
менни форми за придобиване 
знания и умения. 

Летният клуб бе открит от 
директора на библиотеката 
Невяна Христова, която при-
ветства участниците с добре 
дошли, поздрави родителите 
им за избора децата им да 
прекарат част от лятната 
ваканция в библиотеката и по-
жела на малките читатели ве-
село и вълнуващо лято. Тази 

година към клуба се включва 
като доброволец - родител. 

По традиция в първия ден 
се провежда екскурзия във 
всички сектори, при която 
децата научават за пътя на 
библиотечните документи от 
постъпването им в библиоте-
ката до предоставянето им за 
ползване. В интерактивната 
зала малчуганите се запоз-

наха помежду си и 
споделиха какво оби-
чат да правят, кога-
то не са на училище, 
какви книжки обичат 
да четат. Прочетоха 
посланията, които им 

бяха остави-
ли децата в 
п р е д х о д н и я 
летен клуб. 
Част от пър-
вата среща бе 
разглеждане 
на приказния 
детски фонд, 
а накрая – 
заемане на 
к н и ж к и  з а 
дома.

Вторниците 
са за четене 
на произведения за 
деца, представяне на 
автори, литературни 
игри, драматизации, 
рисуване по прочете-
ното. В сряда следват 
забавления с познава-
телни и образователни 
игри, творческа рабо-
тилница, а четвъртъ-
ците са за прожекции 

на детски филмчета. 
Участието в клуба е с такса 

2.00 лв. на посещение, и е за 
регистрирани читатели на 
библиотеката. Едногодишната 
такса за читателска карта е 
2.00 лв. Средствата от такси-
те ще позволят закупуването 
на повече нови пособия и 
материали за планираните 
занимания.

Организираните клубни 
прояви са полезни за под-
растващите и им дават нови 
знания, положително отноше-
ние към книгите, създаване на 
навици за четене, докосване 
до нови атрактивни, луксозни 
издания, те са възможност 
за изява на творческия им 
талант, креативност и въобра-
жение, за споделяне, създа-
ване на приятелства, както и 
нещо много важно - привиква-
не към библиотечната среда 
от ранна възраст.

Занятията се провеждат от 
библиотечните специалисти 
на сектор Работа с деца само 
на територията на библио-
теката в спокойна и приятна 
обстановка.

Галя МАРИНОВА 

чаджиев, Валентин Андреев 
– Рафе, Велизара Петкова, 
Красимир Демиров, Васил 
Василев. Организатор: Драма-
тичен театър „Йордан Йовков“.

18 юни, 19.00 ч., Младежки 
център – Добрич, Концертна 
зала. Спектакъл „Моят най-до-
бър приятел“ на Драматичен 
театър – Търговище. Режисьор 
Владимир Петков. Участват: 
Красимир Ранков, Божидар 
Попчев, Ивана Стоянова, Гре-
та Неделчева и Даниела Фили-
пова. Организатор: Драмати-
чен театър – Търговище.

19 юни, 11.00 ч., Център 
за защита на природата и 
животните – Добрич. Куклен 
спектакъл „Глупавият вълк“ 
на Държавен куклен театър 
„Дора Габе“. По едноименна-

та приказка на Елин Пелин. 
Драматизация и режисура  
Румен Куртев. Сценография 
и кукли Елисавета Качулева. 
Музика Стоимен Стоянов. В 
ролите: Мира Демирева, Мила 
Боянова, Росен Радев. Ор-
ганизатор: Държавен куклен 
театър „Дора Габе“.

20 юни, 11.00 ч., Държавен 
куклен театър „Дора Габе“. 
Куклен  спектакъл „Бремен-
ските музиканти“ по Братя 
Грим на Държавен куклен 
театър „Дора Габе“ – Добрич. 
Режисьор Леонард Капон. 
Музика Веселин Койчев. Худ. 
ателие Елисавета Качулева. 
Участват: Мила Боянова, Ро-
сен Радев и Валентин Иванов. 
Организатор: Държавен кук-
лен театър „Дора Габе“. НДТ

ДОПЪЛВАЩА ПОДКРЕПА ЗА ДЕЦАТА С 
ЛОГОПЕДИЧНИ ПРОБЛЕМИ В ОБЩИНА 
ТЕРВЕЛ ПРЕЗ УЧЕБНАТА 2020/2021 ГОДИНА

КУЛТУРНИ АКЦЕНТИ

МЛАДИЯТ ПЕВЕЦ И ПОЕТ 
АЛЕКСАНДЪР ПЕТРОВ С 
ПРЕДСТОЯЩ КОНЦЕРТ

СТАРТИРА ЛЕТЕН ДЕТСКИ КЛУБ 
"ИГРАЙ И УЧИ" В БИБЛИОТЕКАТА
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НАУКАТА  КАБАЛА

ИЗВЪРШВАМ РЕМОНТ НА СТЪЛБИЩНО ОСВЕТ-
ЛЕНИЕ, ЕЛ.ИНСТАЛАЦИИ, БОЙЛЕРИ И ДР. GSM: 
0896288226

ВиК УСЛУГИ - ГАРАНЦИЯ. Тел.: 0885/187 183.  
СЧЕ ТО ВОД НА КЪ ЩА "ПА МИР": фир ме но ре гис-

т ри ра не, пъл но ад ми нис т ра тив но и сче то вод но 
об с луж ва не. Ана лиз и ек с пер ти зи, обос нов ки по 
кре ди ти. Го диш ни да нъч ни дек ла ра ции, ДДС, НОИ. 
Тел.: 0888/699 441, 058/824856. 

ПРЕВОД от и на китайски език, 0887/377887 Преводи от и 
на английски език, 0899/116291

  УСЛУГИ

ЧАСТНИ ЛЕКАРСКИ КАБИНЕТИ

ПРЕВОДИ

МЦ "ВИВА ФЕНИКС". Тел. 058 580 111; 058 580 
222. 

Д-р ПЛАМЕН КИРИЛОВ - УРОЛОГ
преглежда пациенти само в кабинета си на ул. 

"Захари Стоянов“ 14
в понеделник, вторник, четвъртък от 15.30 до 18.30 

ч. - с направление;- свободен прием. Тел.: 0889 
736101

До цент д-р Та шев, спе ци а лист вът реш ни и бъб реч ни 
бо лес ти, от ра вя ния, алер гии - тел. 62-53-41, 0889/040 584, 
ком п лекс "Ле бед" вх. "В" /зад пар кин га на Бан ка "Би о хим" 

СТО МА ТО ЛОГ - д-р Мег ле на ПО ПО ВА, - ул. "Хр. Смир-
нен с ки" № 4,  тел. 84-17-03, все ки ден от 14 до 19 ча са. 

НЕВ РО ЛОГ: д-р Н. Бе кя ров, тел. 0886/236951, прег-
ле ди и по до мо ве те. Неврологично отделение МБАЛ - 
Добрич и Медицински център "Вива Феникс"

ПРОФ. ЕН ЧО КАЛ ЧЕВ - ХИ РУРГ - по не дел ник 14-
17,30 ч.; Очен ка би нет - д-р М. Кал че ва - GSM 0888502176; 
Д-р Ана ни е ва - GSM 0888380756; по не дел ник 9-17, чет-
вър тък 14-17, пе тък 9-16 ч.; гр. Доб рич, ул. "Л. Ка ра ве лов" 
N 8, вх. Б, ет. 1, тел. 058/4-76-34

АВТОСЕРВИЗ "ДОКТОР МОТОРС" ще 
намерите на ул. "ПОП БОГОМИЛ" 14 

 /старата Бирена фабрика/

Тук се лекуват всички "болежки" на вашия автомобил! 

Ако имате проблеми с 
колата, решението им е 

в АВТОСЕРВИЗ
"ДОКТОР МОТОРС"! 

 Тук се извършва ремонт на двигатели, ходова 
част, скоростни кутии; смяна на масла, филтри, 

ремъци.  

При нужда или спешен случай - 
0899/62 92 76 или 0899/75 93 63. 

 Тук се извършва също монтаж и ремонт на 
газови уредби и монтаж на метан-уредби на  

лизинг - 0898421941 

"ВалиДанс" - извършва всички видове бо-
яджийски услуги /пръскана мазилка "Вален-
тино", шпакловка, латекс, фасаген, блажна 
боя/, мострена къща - ул. "Отец Паисий" 3, 

0888/917986, тел. 058/603 876

С П Е Ш Е Н 
ТЕЛЕФОН

ЛАЗЕРНА ДЕНТАЛНА КЛИНИКА
ул. "Райко Цончев" №7

раб. вр. 8.30-12.00 ч., 14.30-18.00 ч.
събота   9.00-15.00 ч.

тел. 058 60 56 60, 0897 62 94 93
www.laserdent.bg

д-р Галина БОДИЧЕВА  

* СЕМЕЕН ЛЕКАР 
* СПЕЦИАЛИСТ ДЕТСКИ БОЛЕСТИ
* СЕМЕЙНА ОБЩА МЕДИЦИНА
*  ХОМЕОПАТИЯ

КАБИНЕТ: ул. "България" 8, тел.: 0889/95 19 91,
сл. тел.: 590 320

Д-р Милена Драганова
Горанова

специалист "Вътрешни 
болести“ и "Кардиология“ 

медицински прегледи в медицински център "Вива Фе-
никс“ - Добрич и домашни прегледи. GSM 0899032082

Когато говорим за въз-
раждане, почти автома-
тично си представяме  ми-
нал исторически процес, 
възникнал при определе-
ни културно-исторически 
обстоятелства, свързан с  
обновление и развитие  в 
науката, изкуството и по-

литическия живот. Самата 
дума  „Възраждане” озна-
чава нещо, което   трябва 
да се  възроди, да се обно-
ви, да се  пробуди. Нещо, 
което е забравено и   вече 
се изпитва  необходимост 
да се  възстанови. Можем 
ли обаче, днес да кажем, 
че изпитваме такава въ-
трешна необходимост от 
промяна,  обновление или 
от възраждане. Много хора 
ще кажат, че това е минал 
процес и човечеството днес 
не се  нуждае от такова об-
новление.  А не е ли точно 
обратното? Разбира се, че 
ако говорим за  Възражда-
не, не може да става дума 
за онова  време в периода 
на Средновековието. Въ-
просът е, имаме ли необ-
ходимост от подобен тип 
Възраждане?  Усещането 
е, че  въпреки напредъка 
в  науката, образованието 
и прогреса ни, промяна е 
необходима. Защо? Защо-
то омразата, ненавистта и 
желанието да си навредим 
изплуват на преден план. 
Застанали сме на два  по-
люса и макар, че сме един 
срещу друг, викаме и не се 
чуваме, говорим си, а не се 
слушаме.

Чувството, че нещо не е 
както трябва, се е загне-
здило в нас и започва да 
ни убива, както обичаме 
да казваме, като „камъче 
в обувката” и  се пита-
ме, това ли е смисълът на 
живота,  който искам да 
изживея. За това ли съм се 
родил, учил и съм възпита-
ван?  Да сме в  постоянна 
борба за надмощие, в хули 
и обиди, в омраза и нена-
вист? В противоборство и 
войни. В нещо, което не ни 
прави щастливи, а тъкмо 
обратното. Оказа се, че 
тази ненавист и омраза, 
това противоборство ни 
разболява и ни води към 
гибел.

А колко просто е съз-
дадено всичко - цялата 
Вселена - неживото, рас-
тителното, животинското и 
човешко ниво!

«С една мисъл е създаде-
на цялата наша реалност, 
всичко висше и низше, чак 
до всеобщото окончателно 
изправяне. Тази единна 
мисъл е източник и същ-
ност на всички действия, 
тя задава целта, тя придава 
смисъл на усилията, тя е и 
самата реалност – съвър-
шенство и цялото дълго-
очаквано възнаграждение».

Баал Сулам, «Учение-
то Десетте Сфирот»

Тази мисъл, според ка-
балистите  е  любовта и 
силата на единството. Това 
е, което сме изгубили и 
което трябва да възродим! 
Да възродим  добрите вза-
имоотношения,  толерант-
ността, смирението и ува-
жението.

За любовта и приятел-
ството са написани огро-
мен брой книги, снимани 
са много филми, правени 
са много изследвания. И уж 
всичко знаем, филосвства-
ме на тази тема, а тя се 
оказва сложна и скрита за 
нас. Защо? Защо - въпреки 
напредъка ни и еволюцион-
ното ни израстване, става 
все по-трудно и по-трудно 
да изграждаме отношения 
на любов и отдаване? Дори 
напротив, по-лесно е да  се 
мразим и ненавиждаме, 
да злорадстваме и хвърля-
ме обиди спрямо другия, 
отколкото да изграждаме 
правилни връзки и правил-
ни взаимоотношения. А в 
Природата някак си всичко  
изглежда  много по-лесно. 
Животните създават двойки 
в определен период, изби-
райки партньора си, правят 
всичко с ясни признаци и 
критерии. Оказва се, че 
тяхната сметка е проста: 
оцеляване и създаване на 
най-доброто потомство. 
Избират кой е по-подходящ 
за това, търсят който е 
по-силен или по-дебел, или 
по-млад, или пък с по-висок 
статус и той е и най-добър. 
Природата не оставя тук 
място за грешки.

При нас, хората, всич-
ко в този смисъл е много 
объркано и проблематично. 
От една страна, можем 
да се издигнем над живо-
тинския алгоритъм, а от 
друга, можем да паднем 
още по-ниско, защото не 
можем да изградим нашите 
отношения, дори на нивото, 
каквото е при животните. 
Животните не грешат, а 
ние - колкото повече се 
развиваме, толкова повече 
грешим.

В миналото някак си не-
щата са били по-прости, 
по-истински, по-близки до 
природните закони. Днес 
все повече „обичаме“ това, 
което лично ни наслаждава, 
което ни напълва и си ми-
слим, че това е любовта и 
отдаването. А според зако-
ните на Природата, истин-
ската любов и истинското 
приятелство е да живееш 
за другия. Да наслаждаваш 
другия. Истинските добри 
взаимоотношения са да 
можем - въпреки егоис-
тичните ни  протовополож-
ни  свойства, правилно да 
взаимодействаме  между 
„плюсовете“ и „минусите“ 
на различните нива.

Кабалистите казват, че 
това е особената сила, 
сила  от най-висш поря-

дък, свързваща позитива 
с негатива. Казано е, че 
любовта „покрива всички 
проблеми“. Това е средната 
линия, която ни се дава сви-
ше. Това е третият фактор, 
съединяващ противополож-
ности  в едно. Тя е силата 
на Природата в нас, която 

не се отна-
ся нито към 
„ п л ю с а “ , 
н и т о  к ъ м 
„минуса“.

И когато 
говорим за 
Възражда-
не или Про-
б у ж д а н е , 
то  с всяко 
поколение 
се обновя-
ват нашите 
ж е л а н и я , 
при това на 
следващо, 
п о - в и с о к о  
ниво. В този 

преход от едно на друго 
ниво,  в нас  се разкрива  
вътрешна пустота, чрез 
която  в днешно време 
достигаме до въпроса за  
смисъла и целта на нашето 
съществуване. Достигаме 
до въпросите:  Защо сме 
тук? Защо Природата ни 
е създала и какво иска тя 
от нас? Вече не се задо-
воляваме само с  жела-
нията, които сме имали 
до момента - храна, секс, 
пари, власт, знания и т.н, а 
с желания от по-различно, 
по-висше естество. Това не 
са материалните желания, 
а други все, още скрити 
от нас -  нематериални, 
духовни.

Консуматорският  ни 
стремеж и напълване по-
степенно се измества от 
друг вид наслаждения и 
стремежи, които все още 
не са се проявили така явно 
и отчетливо. Дали пък това 
не е и причина да се чувст-
ваме от една страна пре-
наситени и дори отвратени  
от всички противоречия и 
конфликти,  а от друга - неу-
довлетворени и объркани от 
усещането за липса на цен-
ности в бъдещия ни живот?

Това са въпроси, които 
много хора си задават и 
търсят отговор за самите 
себе си и за обществото 
като цяло.  Оказва се, 
че цялото ни съществуване 
е динамична форма, 
в която желанията ни за 
наслаждения се обновяват 
ежедневно. В това отноше-
ние са интересни думите 

на Шопенхауер, че „човек 
може да прави това, което 
желае, но не и да желае, 
какво да желае“, което като 
констатация  е казано от 
великия учен Айнщайн, че 
„Във философския смисъл 
на думата, аз определено 
не вярвам в човешката сво-
бода.”

Какво излиза, че  това 
което се случва с нас, като 
индивиди и като общество, 
е част от неосъзнатото 
ни развитие ли? Желаем 
или не, се придвижваме в 
определена посока и дори 
самият въпрос „за сми-
съла на живота” е част от 
отговора за смисъла на 
живота.  А възраждането и 
обновяването на  чувствата 
и  мислите,  на желанията 
и всичко, което се случва 
около нас, е спиралата на 
осъзнаването ни - колко са 
безсмислени всичките ни 
противоречия и конфликти.

Според кабалистичните 
източници: „…изначално 
човек е създаден за жи-
вот в общество и всеки 
индивид в обществото е 
както колелце в систе-
мата на един механизъм, 
в който едното колелце, 
отделната единица няма 
свободно движение.” 
(„Мир в света“)

Това означава, че ние жи-
веем в единен свят, който 
е взаимосвързан и всяко 
наше желание се явява 
частица от желанието на 
обществото. Колкото по 
силно е желанието за об-
новление   на  обществото, 
толкова по динамичен е и 
животът ни. Единствено-
то, което е необходимо да 
намерим, е посоката на 
нашето развитие.

А посоката е, да възро-
дим и увеличим стремежа 
ни към щастие и любов, 
така че ние  и поколенията 
ни да се чувстваме щастли-
ви или да възродим ония об-
щества, в които човешкия 
живот не е струвал нищо?  
В това отношение не е не-
обходимо да се връщаме 
назад във времето и да си 
спомним за страданията, 
през които сме минали и 
които сме си сътворили. 
Необходимо е да осъзнаем, 
почувстваме и възродим в 
себе си необходимостта от 
правилните човешки взаи-
моотношения.

Георги ГРАДИНАРОВ – 
преподавател към Меж-
дународната академия 

по Кабала

П О К А Н А
УС НА ЗКЧС „АЛЕКСАНДЪР СТАМБОЛИЙСКИ“ с. 
СМОЛНИЦА общ. ДОБРИЧКАр БУЛСТАТ 834024724

НА ОСНОВАНИЕ чл.16 ал.3 т.1 ОТ ЗАКОНА ЗА 
КООПЕРАЦИИТЕ СВИКВА СВОИТЕ ЧЛЕНОВЕ ЗА 
ПРОВЕЖДАНЕ И ПОПЪЛВАНЕ НА УС И КС , КОЕТО 
ЩЕ СЕ ПРОВЕДЕ НА 03.07.2021 г. В САЛОНА НА ДЪР-
ЖАВЕН КУКЛЕН ТЕАТЪР „ДОРА ГАБЕ“ В ГР. ДОБРИЧ 
ОТ 9.00 ЧАСА. 

В СЛУЧАЙ, ЧЕ НЯМА КВОРУМ, СЪБРАНИЕТО ЩЕ 
СЕ ПРОВЕДЕ ЕДИН ЧАС ПО-КЪСНО, Т.Е. ОТ 10 ЧАСА.

ОТ УПРАВИТЕЛНИЯ СЪВЕТ
НА ЗКЧС „АЛЕКСАНДЪР СТАМБОЛИЙСКИ“

ВЪЗРАЖДАНЕ... ДА, НО В КАКВА ПОСОКА



ndt@dobrich.net
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ЧЕСТИТ РОЖДЕН 
ДЕН с респект казваме 
днес на главния секре-
тар на БЧК в Добрич д-р 
Артюн Еринозов. Бъди 
здрав, обичан и уважа-
ван, докторе! Продъл-
жавай да помагаш и 
нека стореното Добро 
ти се връща стократно!

ПРАЗНИК има днес 
колежката ни Мариела 
Бончева, а нашите по-
желания за рождения 
й ден са най-вече за 
здраве, за журналисти-
чески находки и много 
поводи за радост и гор-
дост с порасналия й, 
талантлив син Ники!  

РОЖДЕНИК днес е 
актьорът от куклен теа-
тър „Дора Габе“ Румен 
Куртев. Нека е здрав и 
нека успява с усмивка 
във всичките си добри 
начинания!

ИМЕН ДЕН празнуват 
днес:Мануил, Емануил, 
Емануила, Емануела, 
Савел, Савелия, Исма-
ил. За здраве, успехи 
и сбъднати мечти са 
нашите пожелания към 
всички именници!  

РОЖДЕН ДЕН празну-
ва утре нашият приятел, 
известният фоторепор-
тер Николай Абаджиев, 
който от години живее в 
Германия, но всяко лято 
е в родния Добрич. От 
сърце го поздравяваме 
и му желаем да е здрав, 
да се радва на обич-
та на прекрасното си 
семейство и на много 
добри приятели и – раз-
бира се, да продължи да 
снима красотата! 

РОЖДЕНИК НА 20 
юни е Румен Чамур-
лийски, а нашите по-
желания към него са 
за здраве и успехи в 
добрите му начинания!

В АВАНС честитим 
рождения ден на агро-
бизнесмена Христо Па-
влов, който празнува на 
20 юни, с пожелания за 
здраве, богат урожай, 
щастие – в личен план и 
много успехи в бизнеса! 

ИМЕН ДЕН празнуван 
на 20 юни Бисер, Би-
сера и Наум. Нека са 
здрави и нека добрите 
им начинания получават 
небесна подкрепа!

ЧЕСТИТ РОЖДЕН 
ДЕН с обич казваме 
в аванс на една стра-
хотна дама - Мариана 
Петрова, която празну-
ва на 21 юни. И тъй като 
е една от основателките 
на дамски клуб „Майчи-
на грижа“, към поздра-
вите от сърце от екипа 
на НДТ се присъединя-
ват всички добротворки 
от благотворителната 
организация, които же-
лаят на Марияна здраве 
и успехи за цялото й 
семейство. Бъди щаст-
лива, Марианка! И нека 
в живота ти царят свет-
лина и хармония!

РОЖДЕН ДЕН в поне-
делник празнува кметът 
на село Победа и член 
на общинското ръко-
водство на ГЕРБ-До-
бричка Галин Иванов. А 
тъй като му объркахме 
датата и го поздрави-
хме в началото на месе-
ца, тази година той ще 
празнува за втори път. 
Ние пък за втори път му 
наричаме от здраве и 
успехи да не се отърве! 

ОВЕН – Днес се разкриват много истини 
и те ще ви помогнат да разберете по-ясно 
чувствата на партньора ви към вас. Козме-
тичните процедури ще бъдат с видим, добър 
резултат.

ТЕЛЕЦ – Препоръчително е да отло-
жите за следващите дни оформянето на 
финансови документи и договори. Бъдете 
търпеливи в отношенията си и околните ще 
оценят великодушието ви.

БЛИЗНАЦИ – На работна среща ще изра-
зите мнението и позициите си, ще бъдете 
чути и препоръките ви взети под внимание. 
Ако в нещо или от някого не сте доволни, 
потиснете раздразнението си и следвайте 
логиката на събитията.

РАК – Въздържайте се от излишна по-
казност в общуването и не създавайте по-
грешни впечатления за себе си. В лицето на 
някого ще откриете предан приятел и това 
ще стопли сърцето ви.

ЛЪВ – В семейните отношения бъдете 
търпеливи и дайте повече свобода на 
близките си сами да вземат решенията 
си, като не им отказвате подкрепата си за 
назидание.

ДЕВА – Имате мнение и позиция по дис-
кутираните теми, но не се ограничавайте с 
наличната информация. Бъдете търпеливи 
към онези, които не блестят с вашите ка-
чества.

ВЕЗНИ – Търпеливо и с интерес ще се от-
несете към въпрос, касаещ други хора или 
заетост, към която имате интерес, с което 
ще обогатите опита и информираността си.

СКОРПИОН – Предстои разместване на 
позициите в йерархията, интересни офер-
ти и съответно придобивки, но във всички 
случаи ще има какво да ви прави доволни.

CТРЕЛЕЦ – С правилни аргументи и 
коректни взаимоотношения ще можете да 
постигнете споразуменията, от които се 
нуждаете за целите си, но отложете офор-
мянето на документи.

КОЗИРОГ – Грижливо следвайки инте-
ресите си, ще работите по създаване на 
условия за изпълнение на програмата си, 
в която се забелязват и елементи на риск. 
Последното налага да сте по-внимателни и 
търпеливи в отношенията ви с колеги, под-
чинени, партньори, роднини и към всички, с 
които животът ви среща.

ВОДОЛЕЙ – Не се плашете от трудности-
те, приемете ги като знак за висока оценка 
на възможностите ви и следвайте целите 
си. Проявете широтата на мисленето си и 
приветствайте добрите намерения на хората 
покрай вас.

РИБИ – За много от вас денят ще е дина-
мичен, изпълнен с отговорности, работни 
срещи и създаване на професионални 
контакти. Увереността във възможностите 
ви повишава и склонността ви към риск, но 
нямате нужда от допълнителен стрес.

ХОРОСКОП НА НДТ

- Докато не чух какво говорят за мен, не подозирах, че живея толкова интерес-
но. -  Даниела от Красен, но не тази, за която си мислите

СВЕТСКА 
КЛЮКА

БАЙДЪН СЕ ИЗГУБИ В КАФЕНЕ В КОРНУОЛ
Президентът на САЩ 

Джо Байдън изпадна в 
смущаваща ситуация по 
време на пътуването си за 
срещата на лидерите на 
Г-7 в Англия.

В социалните мрежи 
беше разпространено ви-
део, на което се вижда как 
държавният глава влиза в 
кафене в Корнуол и започ-
ва да се оглежда. 

Съпругата на Байдън - 
Джил се намесва в ситу-

ацията и го извежда от 
кафенето, докато вечеря-

щите там се забавляват 
със случващото се.

Консерваторите, кои-
то отдавна поставят под 
съмнение психическото 
здраве на Байдън, смятат, 
че клипът е "болезнен за 
гледане". 

През януари друго видео 
с американския президент 
стана хит в социалните 
мрежи. На него се вижда 
как Джо Байдън на някол-
ко пъти се препъва, докато 
се качва по стълбите към 

президентския самолет Air 
Force One. 

На кадри, излъчени по 
няколко американски теле-
визии, се вижда как 78-го-
дишният Байдън се възста-
новява бързо от препъвани-
ята си, изтупва колене си и 
невъзмутимо продължава 
да се изкачва към самоле-
та, пише в. „Дейли мейл”.

След като успява да дос-
тигне върха на стълбата 
Джо Байдън се обърна и с 
усмивка помаха на дошли-
те да го изпратят журнали-
сти, отбелязва изданието. 


